
 
ACTA DE L’ASSEMBLEA  GENERAL DE L’AULA D’EXTENSIÓ 

UNIVERSITÀRIA DE TÀRREGA 
 

 
 
A Tàrrega, dimarts 15 de febrer de 2022, a les 5 de la tarda, es reuneix 
l’Assemblea de l’associació AULA D’EXTENSIÓ UNIVERSITÀRIA DE 
TÀRREGA, prèvia convocatòria que s’ha fet arribar als socis amb l’antelació 
reglamentària. L’Assemblea es reuneix al Teatre Ateneu  de Tàrrega.  
Presideix l’Assemblea el senyor Ramon Ganyet - President - juntament amb 
tots els membres de la Junta i actua de Secretària  la Sra. Maria Lloreta. 
 
Es troben reunits cent deu socis: 
 
ORDRE DEL DIA 

 
 
Informació, lectura  i aprovació, si escau, dels següents punts: 

 
Acta de l’Assemblea anterior. 

 
Memòria de les activitats de l’any  2021. 

 
Estat de comptes de l’entitat a 31-12-2021. 

 
Proposta de canviar els estatuts vigents. 

 
Pressupost  d’ingressos i despeses per a l’any 2022. 

 
Proposta d’increment de quota. 
 
Precs i preguntes. 
 
 
Salutació del Sr. President. 
 
El senyor Ramon Ganyet, com a President de l’Aula d’Extensió Universitària de 
Tàrrega, obre l’Assemblea anual amb una salutació a tots els socis i l’agraeix la 
seva assistència. 
 
Acte seguit passa la paraula a la Secretària perquè llegeixi l’Acta de 
l’Assemblea anterior. 
 
Aprovació de l’acta de l’Assemblea General del 9 de novembre de 2021   
 
La Secretària manifesta que, tal com s’informava a la convocatòria, l’acta de 
l’Assemblea anterior ha estat a disposició dels socis, com a mínim des de cinc 
dies abans, al taulell de recepció del Centre Cívic i al web de l’aula, junt amb 
l’altra documentació de la que es demanarà l’aprovació de l’Assemblea. 
  
La Secretària procedeix a la lectura de l’acta posant de manifest els seus punts  
principals. 



 
Aprovació de la Memòria de les activitats realitzades durant l’any 2021 
 
La Secretària comenta que la Memòria d’activitats de l’any 2021 també ha estat 
a disposició dels socis, en suport de paper, al taulell del Centre Cívic i al web 
de l’aula i procedeix  a la seva lectura. 
 
El President demana als reunits si l’aproven. 
 
L’assemblea aprova per assentiment la memòria d’activitats de l’AEU de 
Tàrrega  realitzades durant l’any 2021. 
 
Aprovació de l’Estat de Comptes de l’Exercici de 2021. 
 
A continuació el President demana a la Tresorera Sra. Joaquina Prat que 
presenti els comptes corresponents a  l’any 2021. 
 
La Tresorera llegeix l’estat de comptes de l’Associació corresponent a l’exercici 
de 2021 i ho fa amb algunes explicacions complementàries.  
 
Els comptes mostren un saldo a favor de l’ Aula a 31-12-2021 de  8036.94 €  
 
El Sr. President demana als socis la seva aprovació. 
 
L’ Assemblea aprova per assentiment l’estat de comptes de l’ Aula d’ Extensió 
Universitària de Tàrrega corresponent a l’exercici de 2021 i que consta com 
annex  primer en aquesta acta. 
 
Proposta de canviar els estatuts vigents 
 
El president  informa que la junta està treballant en una modificació dels 
estatuts, que sotmetrà a la seva aprovació en una propera assemblea, per 
diferents  raons: 
 

§ Fa 18 anys que es van redactar els primers i els temps han canviat molt. 
§ La pandèmia ha obligat a canviar molts procediments d’actuació. 
§ S’han limitat les conferències i fins ara no s’han pogut fer activitats fora 

de l’àmbit estrictament local. 
§ Ens hem hagut d’adaptar a les noves tecnologies. (reunions de junta 

telemàtiques, comunicacions als socis. Vam haver d’ajornar l’assemblea 
anterior, etc.) 

 
 
Aprovació del Pressupost d’Ingressos i Despeses per a l’any 2022  
 
La  Sra. Joaquima Prat  llegeix a continuació el projecte de Pressupost 
d’ingressos i despeses de l’ Aula per al present any 2022, comentant les  xifres 
més importants i queda confeccionat amb  uns ingressos i unes despeses 
pressupostades de 11.200€ i que consta com annex segon en aquesta acta. 
 
 
 



 
Proposta d’increment de quota 
 
El president exposa la necessitat d’incrementar la quota de soci per les 
següents raons: 
 

§ Necessitat d’actualitzar als preus actuals.  
§ Fa 10 anys que no s’han actualitzat. (des del 2012) 
§ Aquest curs no vam cobrar als que estaven inscrits a l’anterior, per la qual cosa 

no vam tenir ingressos. 
§ El nombre d’aules de la província ha augmentat  en 10 anys de 5 a 20. 
§ Els conferenciants estan més sol·licitats i la demanda fa augmentar el preu. 

S’ha passat d’una mitjana  de 125 € per conferenciant a  225-240.  Quasi s’ha 
doblat. 

§ Volem portar conferenciants mediàtics i de prestigi, que tenen un cost més 
elevat. Un conferenciant amb nom, costa entre 250 i 400 €. 

§ No rebem cap ajuda externa fora de la inestimable cessió de l’Ateneu per part 
de l’Ajuntament. 

Hem hagut de suprimir els enviaments per carta per reduir despeses, entregant 
els programes en  ma als assistents a les conferències. 
 
Es proposa incrementar la quota de 30 a 35€. L’Assemblea l’aprova per 
assentiment. 
 
Precs i Preguntes 
 
El senyor Francesc Pasqual Berga pregunta on es faran les properes 
inscripcions. El president respon que la Societat Ateneu ens cedeix la seva sala 
de socis per a fer aquestes gestions. Al mateix temps aprofita per afegir que el 
proper trimestre hi haurà una sortida al Liceu de la qual s’informarà 
oportunament. 
 
El president reitera l’agraïment per la seva assistència  als socis tot desitjant i 
esperant que continuïn assistint a les conferències. 
 
I no havent-hi més qüestions a tractar dóna per finalitzada l’assemblea en el dia 
i lloc al principi indicat, de la que en dono fe amb la present acta amb el vist i 
plau del Sr. President. 
   
Vist i Plau  El President                                        Secretària      
 
 
 
 
 Ramon Ganyet Fitó                            Maria Lloreta Oliva 
 
Tàrrega, 15 de febrer de 2022 


